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Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 4. dec. 2024 

Klokken 17.00 – 19.00 

MEDLEMMER: Christian Bechsgaard, Ditte Andersen, Mille Thygesen, Dean L.V. Larsen, Mia L. A. 

Jensen 

MEDARB.REP.: Ann Endrup  

SKOLELEDELSEN: Line Mie Hjorth Christensen 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand: Lærke 9.a     Næstformand: - 

FRAVÆRENDE: Jimmy Sørensen (skoleleder), Michael Hørlyk (med.arb.rep.), Louise M. Jensen 

(forældre rep.) Emma (elevråds rep.), Michele Smith (forældre rep.) 

 17.00-17.30 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

● Punkter fra elevrådet – Lærke fortalte med udgangspunkt i elevrådets seneste møde: 

Der er blevet talt om at legepatruljen gerne vil have skiftet deres tøj, tasker og 

kasketter. Det er blevet slidt og gammelt.  

Det er blevet udtalt, at der er for koldt i nogle af klasserne. Indeklimaet er ikke ok. 

Elevrådet vil gerne have pænere gange – mere udsmykning med billeder og lign. Så 

gangene blev hyggeligere og mere spændende. Der må godt komme lidt farve på 

væggene. 

Der er blevet talt om de kommende prøver, hvor der ønskes bedre forhold. Eleverne 

tænker at hallen kunne være det bedste sted for alle. Dem der ikke er er til prøver 

synes også det vil være godt, da dele af udeområderne nogle gange lukkes af grundet 

prøverne. 

Der er kommet forslag til skolefesten fra en klasse der har brainstormet. Deres ideer er 

fx: skoleleder på en pind, hvor der kunne kaste bold, så han røg i bassin, kast med 

ærteposer og vind præmier, lotteri, forskellige lege hvor man kan vinde præmier, der 

skal også være sted hvor man kan trække hen hvis der er behov for ro, der er ide om 

oste og chokolade fontæne, hårfletning, ansigtsmaling, fangeleg mellem store og små, 

sodavand og mocktails, nachos med ost, popcorn, frugtspyd, slush ice m.m., 

pølsevogn, der behøver ikke at være opdeling af store og små – men noget for alle, 

evt. hoppeborg, der skal være fokus på at det er en skolefest for alle. 

Der er fortsat opmærksomhed og utilfredshed omkring toiletterne, som synes ulækre. 

Vaskene ønskes sat højere op (på B gangen), der mangler ofte sæbe i beholderne og 

der ønskes hygiejneposer på begge toiletter til udskolingsklasserne. 

Det er noget rod med opbevaringen af telefoner i mobilskabe med koder, da eleverne 

prøver at få skabene op og koderne hele tiden skal ændres. Mellemtrinnet synes det er 
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fint med at mobilerne bliver afleveret om morgenen og de udleveres igen når de har fri 

fra skole. Mobilprincipperne skal drøftes på næste elevrådsmøde igen. 

17.30–17.30 Beslutningspunkter 

 

17.30-18.00 Orienteringspunkter Nyt fra Formand, Ledelse, Storteam, Øvrige medlemmer 

● Kort status på regnskab/budget 

Mindre forbrug på ca. 1.2 mill., grundet blandt andet færre forventet lønudgifter i 2024 

(ressourceperson først ansat i november, sfo leder gik på efterløn, der er flere elever i 

IC end grundnormeringen) 

I år må overskud på budgettet overføres 1:1, uden overførselsager og uden de 

procentsatser der normalt er for overførsler.  

● Næste års budget 

Vi forventer et mindre budget i 2025, da der ses faldende elevtal i almendelen, samt 

reduceret tilskud i forhold til tilsynet (514.000 til 458.000). Derudover er der 

usikkerhed omkring 2-lærerordning. Skolen kommer dog til at søge igen. 

Skoleledelsen har vurderet at det er vigtigt at skolen går ud af året med et 

mindreforbrug, så det ”samme” budget som i 2024 kan opretholdes og skolen hermed 

undgår forflyttelser eller afskedigelser. Ligeledes er IC afdelingen hele tiden en faktor, 

da elevtallet her kan ændre sig. 

Skoleledelsen er opmærksom på det forventede tildelte budget i 2025, hvor vi ser ind i 

et samlet budget på ca.26,3 millioner. (inkl. 1 million i overførsel) mod de tidligere 

26,5 millioner.  

(24.702.000 eksklusiv tilsynsmidler (424.542,-) samt 2-læremidler (ca. 350.000, -)) 

Med ovennævnte det vurderet at vi på skolen, i 2025, kan bibeholde vores plan om at 

have en skole i balance med fokus på at styrke skolen yderligere i forhold til 

kompetenceudvikling af skolens ansatte, gode læringsmiljøer og materialer.  

• Skoleindskrivning 

Ledelsen forventer at der, i kommende skoleår, indskrives mellem 12-15 elever i 0. 

klasse. Demografien fortæller at der ”mangler” 68 elever i vores distrikt, hvilket er en 

udfordring. Vi har haft åben hus arrangementer og vi har indkaldt til møde med alle 

vores børnehaver, for at få styrket samarbejdet og overgangen, så vi spiller hinanden 

gode. 

● Ansættelser  

Der er midt nov. startet ny SFO-koordinator. Koordinatoren vil blandt andet skulle stå 

for vagt og ferieplaner i sfo´en. 

Ressourceperson er startet op og er kommet godt i gang. Ressourceperson kører både 

forløb på individ og teambasis. Derudover deltager ressourcepersonen som en del af 
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skolens PLC team hvor der tales skoleudvikling og følges op på de forskellige tiltag der 

er på skolen jv skolens handleplan. 

● Ombyggeri – ryk af Kathøj til Hvidebækskolens matrikel 

Ledelsen orienterede om processen og nuværende status. Ledelsen har haft foretræde 

for styregruppen og har fremlagt bekymring i forhold til manglende kapacitet, 

tildelingen til udearealerne og manglende omklædning i den nye multihal.  

Der laves aktuelt ny køresti/rampe fra hallen op til skolen, da den der er lige er blev 

lagt er blevet vurderet for stejl. 

Skolebestyrelsesformanden har skrevet til direktøren med bekymringer omkring det 

kommende byggeprojekt og dets mangler. Skolebestyrelsen ønsker fortsat at presse på 

for at skolens elever får det de har krav på. 

18.00-19.00 Debatpunkter 

● Referater fra bestyrelsen.  

Det drøftes om referatet skal sendes ud til alle forældre eller om det er nok at det 

lægges på skolens hjemmeside. Et link eller en orientering om hvor referaterne kan 

læses kan evt. lægges op til forældrene. Formanden vil gerne lægge et link op på aula. 

Alle bestyrelsens dokumenter og medlemmer kan ses på hjemmesiden – det drøftes 

om telefonnr. skal stå der. Offentliggørelse af telefonnumre er ikke et krav. 

● Skolefest 14. marts. 

Sættes på dagsordenen i januar. 

● Princip for mobiltelefoner. 

Udsættes til januar mødet. 

● Trafiksikkerhed  

Bestyrelsen har været på opdagelse og vurderer at der er kommet acceptabelt lys 

omkring de nye overgange. Det vil dog være ønskeligt med lys ved busskuret på 

hovedvejen på hal siden. 

Bumpene fra Ubby siden har haft en god effekt på hastigheden. Bestyrelsen ønsker 

fortsat bump fra Høng siden. 

● Høringssvar – ny styrelsesvedtægt  

Bestyrelsen tager vedtægterne til efterretning uden yderligere bemærkninger. 

Formanden sender høringssvar. 

● Legepladsrapport  

Formanden har skrevet brev til forvaltning og politikere. 

Alle ordinære møder er fra kl.17.00-19.00 

Mødedatoer: 4/12-24 - 29/1-25 - 5/3-25 - 23/4-25 - 21/5-25 - 18/6-25 

  


